



TRADE UNION INTERNATIONAL CHEMISTRY & ENERGY

9 rue Armand Carrel – 93 100 MONTREUIL

Phone 01.84.21.33.08 - Mail : contact@fnic-cgt.fr



Nos réfs.ES/SB/Soutien Petrobras

Montreuil, February 25th, 2020

The Trade Union International Chemistry Energy, affiliated to the World Federation of Trade Unions, sends its full support to the employees of the Petrobras Group who have been fighting, since February 1, against the group's decision to close a fertilizer manufacturing plant in the State of Paraná and lay off 396 people. With this closure, nearly 600 subcontractor jobs would also be affected.

The 20,000 employees mobilized legitimately express their opposition to the vast plan to privatize public enterprises launched by the Bolsonaro government.

They also protest against the methods of repression used by the bosses and supported by a justice system.

Their fight is fair. It is that of the working class which has only its labor power to live against the holders of capital who want to strengthen their power every day and the exploitation of employees for the sole purpose of increasing their wealth.

Long live the struggle, the future belongs to those who lead it.

Long live international solidarity

L'Union Internationale des Syndicats Chimie Energie, affiliée à la Fédération Syndicale Mondiale, envoie tout son soutien aux salariés du Groupe Petrobras qui luttent, depuis le 1^{er} février, contre la décision du groupe de fermer une usine de fabrication d'engrais dans l'Etat du Paraná et de licencier 396 personnes. Avec cette fermeture près de 600 emplois de sous-traitants seraient également affectés.

Les 20000 salariés mobilisés expriment légitimement leur opposition au vaste plan de privatisation des entreprises publiques engagé par le gouvernement Bolsonaro.

Ils protestent également contre les méthodes de répression utilisées par les patrons et soutenues par une justice aux ordres.

Leur combat est juste. C'est celui de la classe ouvrière qui n'a que sa force de travail pour vivre contre les détenteurs du capital qui veulent renforcer chaque jour leur pouvoir et l'exploitation des salariés dans le seul but d'accroître leur fortune.

Vive la lutte, l'avenir appartient à ceux qui la mène.

Vive la solidarité Internationale

Fraternal regards,

Eric SELLINI

General Secretary UIS Chemistry - Energy